



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

PART I PARTIE I

NOTICES / AVIS

DISSOLUTION BY THE REGISTRAR

Pursuant to section 214 of the Business Corporations Act, a notice of intent to dissolve is hereby given to the following corporations. A Certificate of Dissolution will be issued should the corporation fail to submit all outstanding filings by 2018-06-18.

520009 ANGELOS PLUMBING AND HEATING SERVICES LTD.

520238 BURWASH LANDING RESORT LTD.

520511 DAVID BOONE HOLDINGS LTD.

520570 ELDORADO PLACERS LTD.

520732 FAHY ENTERPRISES LTD.

520913 GRAHAMS ENGINE & MACHINE LTD.

521273 LANSING ENTERPRISES LIMITED

521397 MCCRAE WOODWORK LTD.

521508 MOUNTAIN TRANSFER LTD.

521521 I-CAN-DIG-IT CONTRACTING & EXPLORATION LTD.

521608 NORTHERN CADWORKS LTD.

522073 STONY CREEK FARM LTD.

522325 WATSON LAKE MOTORS LTD.

522589 6198 YUKON LTD.

522909 9223 YUKON LTD.

522920 9245 YUKON LTD.

525458 14404 YUKON INC.

525626 WASGO INDUSTRIES LIMITED

525891 15449 YUKON INC.

526300 ARCTIC EDGE LIMITED

526395 NICE SYSTEMS CANADA LTD.

527561 19772 YUKON INC.

527590 SHUN CHEONG HOLDINGS YUKON LTD.

527595 SHUN CHEONG HOLDINGS LTD.

527596 YCY INVESTMENTS LTD.

528093 AURORA MINES INC.

528845 LEBARGE RANCH LTD.

529251 R & D ENVIRONMENTAL MANAGEMENT, INC.

529255 MAZEL HOLDINGS LTD.

529331 ATI TRANSPORT, LTD.

529737 YIELDWISE.COM CANADA INC.

529835 GONDOLA RESOURCES INC.

529978 YUKON MOUNTAIN WOODWORKS LTD.

529982 GENIETEK INNOVATIONS INC.

530469 37152 YUKON INC.
531433 OL'MOE SHRINE CO. INCORPORATED, THE
531440 ELDORADO GAME RANCH INC.
531982 ROBINA INVESTMENTS LTD.
532061 40155 YUKON LTD.
532075 40177 YUKON INC.
532163 SUBVERT MARKETING INC.
532551 41134 YUKON INC.
532554 41255 YUKON INC.
533110 42575 YUKON INC.
533122 42008 YUKON INC.
533127 42586 YUKON INC.
533609 43543 YUKON INC.
533615 GIL MARC YUKON MINING LTD.
533646 DJEARAM STORES INC.
533694 YUKON RESOURCES INVESTMENT INC.
533747 PURE EXPLORATION INC.
533762 PEYMAN S. SHOSHTARI PROFESSIONAL CORPORATION
533787 SOLSTICE MANAGEMENT CONSULTING LTD.
534167 SHANTHI'S RESTAURANT INC.
534270 DB&H MECHANICAL CONTRACTING LTD.
534282 AMBER R. SHEWEN SHE CONSULTING CORPORATION
534377 44888 YUKON INC.
534848 ENVIRO-GOLD INVESTMENTS LTD.
534881 RYAN ENERGY CONSULTING LTD.
534928 46007 YUKON INC.
534930 BLACK HORSE RESOURCES INC.
535170 SHANKS INVESTMENT CONSULTING LTD.
535434 47217 YUKON INC.
535435 ALASKA CLOTHING LTD.
535437 SEA BREEZE MICROGRID SYSTEMS INC.
535467 BALDWIN SCHULTZ COUNSELLING INC.
535491 DOME REALTY INC.
535621 535621 YUKON INC.
535622 CEKASK DEVELOPMENT CORPORATION
535640 GREENBELT GOLD MINES INC.
535652 535652 YUKON INC.
535658 KLONDIKE RIVER DISTILLERY LTD.
535659 KLONDIKE RIVER DISTILLERY HOLDINGS LTD.
535667 535667 YUKON INC.
535811 AMANDA MCCLUNG HOLDINGS LTD.
535843 YUKON KIDS INCORPORATED
535848 SHADOW LAKE ENVIRONMENTAL INC.
535862 535862 YUKON INC.

535863 535863 YUKON INC.
535869 ERIKCO HOLDINGS LTD.
535994 VIKING MINING INC.
536008 FIRE BULL INC.
536012 NUMOON CONTRACTING INC.
536017 GALAXY MINING LTD.
536026 CADENCE CYCLE INC.
536032 LOUELLA INC.
536033 536033 YUKON INC.
536039 TOP TOP INTERNATIONAL TOUR LTD.
536043 536043 YUKON INC.
536048 536048 YUKON INC.
536049 ANDERSON CAPITAL EQUITY INCORPORATED
536055 YUKON ENERGY SERVICES LTD.

Fred Pretorius, Registrar of Corporations

APPOINTMENTS

FILED
O.I.C. 2018/31 15 February, 2018

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act and subsection 3(1) of the Carcross Housing Advisory Board Regulations, the Commissioner in Executive Council orders

1. Tammie O'Connor is appointed as a member of the Carcross Housing Advisory Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of February, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

FILED
O.I.C. 2018/32 15 February, 2018

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act, and subsection 3(1) of the Carmacks Housing Advisory Board Regulations the Commissioner in Executive Council orders

1. Michael Wasyluk is appointed as a member of the Carmacks Housing Advisory Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of February, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/31 15 février 2018

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 3(1) du Règlement sur le Conseil consultatif sur le logement de Carcross, décrète :

1. Tammie O'Connor est nommée membre du Conseil consultatif sur le logement de Carcross pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 février 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/32 15 février 2018

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 3(1) du Règlement sur le Conseil consultatif sur le logement de Carmacks, décrète :

1. Michael Wasyluk est nommé membre du Conseil consultatif sur le logement de Carmacks pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 février 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

FILED
O.I.C. 2018/33 15 February, 2018

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act and subsection 2(1) of the Faro Housing Advisory Board Regulation in Executive Council orders

1. Gary Jones is appointed as a member of the Faro Housing Advisory Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of February, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

FILED
O.I.C. 2018/34 15 February, 2018

PHARMACISTS ACT

Pursuant to subsection 17(1) of the Pharmacists Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Brian Spottar and Cristina Verzosa are appointed to act as a board of inquiry in respect of complaint 2017-P-01.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of February, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/33 15 février 2018

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 2(1) du Règlement concernant le Conseil consultatif sur le logement de Faro, décrète :

1. Gary Jones est nommé membre du Conseil consultatif sur le logement de Faro pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 février 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/34 15 février 2018

LOI SUR LES PHARMACIENS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 17(1) de la Loi sur les Pharmaciens, décrète :

1. Brian Spottar et Cristina Verzosa sont nommés pour constituer une commission d'enquête relativement à la plainte 2017-P-01.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 février 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

FILED

O.I.C. 2018/35 28 February, 2018

AGRICULTURAL PRODUCTS ACT

Pursuant to section 2 of the Agricultural Products Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Bradley Barton, Jane Harms, Bastien Ipsas, Randy Lamb, Michelle Thompson, Mary Vanderkop and Jesse Walchuk are appointed as inspectors.
2. The appointments of Dave Beckman and Art Hutchison as inspectors, made by Order-in-Council 1994/129, are revoked.
3. The appointment of Kevin L. Bowers as an inspector, made by Order-in-Council 2003/201, is revoked.
4. The appointment of Patricia Smith as an inspector, made by Order-in-Council 2006/206, is revoked.
5. The appointment of Zodie Groves as an inspector, made by Order-in-Council 2008/01, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2018/35 28 février 2018

LOI SUR LES PRODUITS AGRICOLES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la Loi sur les produits agricoles, décrète :

1. Bradley Barton, Jane Harms, Bastien Ipsas, Randy Lamb, Michelle Thompson, Mary Vanderkop et Jesse Walchuk sont nommés inspecteurs.
2. Les nominations de Dave Beckman et Art Hutchison à titre d'inspecteurs, effectuées par le Décret 1994/129, sont révoquées.
3. La nomination de Kevin L. Bowers à titre d'inspecteur, effectuée par le Décret 2003/201, est révoquée.
4. La nomination de Patricia Smith à titre d'inspectrice, effectuée par le Décret 2006/206, est révoquée.
5. La nomination de Zodie Groves à titre d'inspectrice, effectuée par le Décret 2008/01, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

FILED
O.I.C. 2018/36 28 February, 2018

ELECTRICAL PROTECTION ACT

Pursuant to subsection 16(1) of the Electrical Protection Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Ross Dorward is appointed as a member and designated as the chair of the Electrical Safety Standards Board for a three-year term.
2. Daryl Drift, Benoit Labelle, Jason Taylor and Frank Thomas are appointed as members of the Electrical Safety Standards Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

FILED
O.I.C. 2018/37 28 February, 2018

LIQUOR ACT

Pursuant to subsection 3(2) of the Liquor Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Eva Bidrman and David Hett are appointed as members of the board of directors of the Yukon Liquor Corporation to hold office during pleasure for a three-year term effective April 1, 2018.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

FILED
O.I.C. 2018/38 28 February, 2018

SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the Supreme Court Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Naomi Brault is appointed as a deputy sheriff.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/36 28 février 2018

LOI SUR LA PROTECTION CONTRE LES DANGERS DE L'ÉLECTRICITÉ

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 16(1) de la Loi sur la protection contre les dangers de l'électricité, décrète :

1. Ross Dorward est nommé membre et président de la Commission des normes de sécurité en matière d'électricité pour un mandat de trois ans.
2. Daryl Drift, Benoit Labelle, Jason Taylor et Frank Thomas sont nommés membres de la Commission des normes de sécurité en matière d'électricité pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/37 28 février 2018

LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(2) de la Loi sur les boissons alcoolisées, décrète :

1. Eva Bidrman et David Hett sont nommés membres du conseil d'administration de la Société des alcools du Yukon, à titre amovible, pour un mandat de trois ans, à compter du 1er avril 2018.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/38 28 février 2018

LOI SUR LA COUR SUPRÊME

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la Loi sur la Cour suprême, décrète :

1. Naomi Brault est nommée shérif adjointe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

FILED
O.I.C. 2018/39 28 February, 2018

SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the Supreme Court Act, the
Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Sara Johnstone as deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2017/157 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2018/39 28 février 2018

LOI SUR LA COUR SUPRÊME

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article
8 de la Loi sur la Cour suprême, décrète :

1. La nomination de Sara Johnstone à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2017/157, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

MINISTERIAL ORDERS

FILED
M.O. 2018/03 2 February, 2018

POUNDS ACT

Pursuant to section 3.01 of the Pounds Act, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

1. The members of the public service appointed as an animal protection officer under the Animal Protection Act are appointed as livestock control officers.

Dated at Whitehorse, Yukon this 31 day of January, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

FILED
M.O. 2018/04 2 February, 2018

POUNDS ACT

Pursuant to section 3.01 of the Pounds Act, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

1. Members of the public service employed in the following positions in the Department of Energy, Mines and Resources are appointed as livestock control officers:
 - (a) agriculture development officer;
 - (b) agriculture research technician;
 - (c) grazing lease coordinator.

Dated at Whitehorse, Yukon this 31 day of January, 2018.

This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2018/03 2 février 2018

LOI SUR LES FOURRIÈRES

Le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, conformément à l'article 3.01 de la Loi sur les fourrières, arrête :

1. Les fonctionnaires nommés à titre d'agent de protection des animaux en vertu de la Loi sur la protection des animaux sont nommés agents de contrôle du bétail.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 31 janvier 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2018/04 2 février 2018

LOI SUR LES FOURRIÈRES

Le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, conformément à l'article 3.01 de la Loi sur les fourrières, arrête :

1. Les fonctionnaires du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources qui occupent les postes suivants sont nommés agents de contrôle du bétail :
 - a) agent de développement agricole;
 - b) technicien de recherche en agriculture;
 - c) coordonnateur des baux de pâturage.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 31 janvier 2018.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

FILED
M.O. 2018/05 5 February, 2018

LOTTERY LICENSING ACT

Pursuant to paragraph 8(b) of the Lottery Licensing Act, the Minister of Community Services orders

1. The appointment of Kirsti Muller as a deputy registrar of lotteries made by Ministerial Order 2016/17 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of February, 2018.
This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

FILED
M.O. 2018/06 5 February, 2018

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the Marriage Act, the Minister of Health and Social Services orders

1. Campbell Malloch is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective February 17, 2018.
2. Marlene Hnatiw is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 11, 2018.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of February, 2018.
This notice was published in the Yukon News on February 23, 2018.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2018/05 5 février 2018

LOI SUR LES LICENCES DE LOTERIES

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à l'alinéa 8b) de la Loi sur les licences de loteries, arrête :

1. La nomination de Kirsti Muller, à titre de registraire adjointe des loteries, effectuée par l'Arrêté ministériel 2016/17, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 février 2018.
Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2018/06 5 février 2018

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la Loi sur le mariage, arrête :

1. Campbell Malloch est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 17 février 2018.
2. Marlene Hnatiw est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 11 août 2018.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 février 2018.
Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 février 2018.

PART II

REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2018/40 28 February, 2018

ASSESSMENT AND TAXATION ACT

Pursuant to the Assessment and Taxation Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The attached 2018 General Property Tax Rates and Exemptions Regulation is made.
2. Order-in-Council 2017/33 is repealed.
3. This Order comes into force on April 15, 2018.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada

FILED

O.I.C. 2018/41 28 February, 2018

MUNICIPAL FINANCE AND COMMUNITY GRANTS ACT

Pursuant to the Municipal Finance and Community Grants Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The attached Regulation to amend the Comprehensive Municipal Grant Regulation (2018) is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 28 day of February, 2018.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada

PARTIE II

RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2018/40 28 février 2018

LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à la Loi sur l'évaluation et la taxation, décrète :

1. Est établi le Règlement de 2018 sur les taux d'imposition de la taxe foncière générale et les exonérations paraissant en annexe.
2. Le Décret 2017/33 est abrogé.
3. Le présent décret entre en vigueur le 15 avril 2018.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2018/41 28 février 2018

LOI SUR LES FINANCES MUNICIPALES ET LES SUBVENTIONS AUX AGGLOMÉRATIONS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à la Loi sur les finances municipales et les subventions aux agglomérations, décrète :

1. Est établi le Règlement modifiant le Règlement sur la subvention globale aux municipalités (2018) paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 28 février 2018.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen's Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçu au plus tard à midi la deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l'Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour d'un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d'avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants:

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index)	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d'origine de ces textes.

ISSN 0715-2213

